

**PARTISIPASI SEPUH MURANGKALIH DINA RARAGA NGAPING  
MURANGKALIH DI ROROMPOK DINA WAKTOS PANDEMI COVID  
19 KANGGO NGARONJATKEUN HASIL DIAJAR KOGNITIF  
MURANGKALIH SAKOLA DASAR**

Ku

**ANNISA DWI PRIATNA**

**NPM 175060012**

**ABSTRAK**

Kanaékan hasil diajar kognitif tiasa dipangaruhan ku sababaraha faktor, salah sahijina nyaéta partisipasi kolot dina ngaping murangkalih diajar di bumi. Salaku tambahan, partisipasi sepuh murangkalih dina ngiringan ngaping sinareng ngajaring di rorompok diperyogikeun salami pandemi *covid* 19. Panilitian ieu tujuanna pikeun maluruh pangaruh partisipasi kolot dina ningkatkeun hasil diajar kognitif pikeun siswa kelas dua SD di Désa Ciluncat, Kabupaten Bandung. Panilitian ieu mangrupikeun panilitian kuantitatif nganggo metode survey. Panilitian ieu dilakukeun di lima sakola dasar umum sareng swasta anu aya di Désa Ciluncat, Kabupatén Bandung. Instrumén panalungtikan anu digunakeun nyaéta angket skala Likert kalayan dibantuan ku bentuk google form. Téhnik panalungtikan dina panilitian ieu ngagunakeun angket. Populasi dina panilitian ieu dugi ka 326 sepuhna murangkalih. Téhnik sampling anu digunakeun nyaéta Sampel Random Sampling sahingga sampel anu diperyogikeun nyaéta 180 sepuhna murangkalih sareng hasil skor tés harian pikeun murid kelas dua SD di Désa Ciluncat, Kabupatén Bandung. Téhnik analisis data dina panilitian ieu ngagunakeun tés régrési liniér anu saderhana. Dumasar kana hasil panilitian anu dilaksanakeun di lima sakola dasar umum sareng swasta di Désa Ciluncat, Kabupatén Bandung, hasilna nunjukkeun yén aya pangaruh positip anu lumangsung antara partisipasi kolot dina ningkatkeun hasil diajar kognitif, ieu tiasa dibuktikeun ku nilai  $F_{count} = 0,090$  kalayan signifikansi 0,765 ngagaduhan nilai langkung ageung tibatan ( $\geq$ ) nilai 0,05. Pangaruh tina partisipasi kolot dina ningkatkeun hasil diajar kognitif murangkalih kelas dua SD di Désa Ciluncat, Kabupatén Bandung nyaéta 0,1%. Ieu dibuktikeun ku koefisien tékad (R Square) 0,001. Dumasar kana hasil panilitian  $H_0$ , panilitian tiasa ditampi, sabab teu aya pangaruh anu signifikan tina partisipasi kolot dina ningkatkeun hasil diajar kognitif pikeun murangkalih kelas dua SD di Désa Ciluncat, Kabupatén Bandung.

*Kecap pamageh: partisipasi sepuh murangkalih, Hasil diajar kognitif, sakola dasar*